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ro REIn september hebben we vanREEde GO 2023 gekregen (dit n.a.v. de vraag<a
de huidige

bezetting onder de PAS melding). Hier hebben we toen verder niets meegedaan, omdat het voor de vraag die we toen

hadden m.b.t. status legalisatie PAS melding niet relevant bleek.

Ikh
i

eens naar gekeken, en uit de

CE 01s! dat er in 2022 aan dePB saa

160BEM oon. werden gehouden (p.14). (Op 1 april 2023 werden er 340 waarvan 337 jongvee)
bedrijfsmatig gehouden, locatie staat daarbij echter niet vernoemd.)

Uitgaande van de 160 stuks jongvee:
Hoe dit getal zich exact verhoudt tot de vergunde vracht onder de referentiesituatie en onder de PAS melding kan ik zo

niet zeggen, maar een snelle berekening van mijn kant laat zien dat ze in ieder geval een deel van de ruimte onder de PAS

melding (al) benutten. De conelusie dat het dus om enkel latente ruimte gaat klopt dan dus niet.

Overigens zie ik deze GO’s wel echt als vertrouwelijk verstrekte bedrijfsinformatie...
Wat wel klopt is dat EEE er qua beoogde vergunde ruimte aan de Veldweg op vooruit zal gaan t.o.v. zijn huidige
vergunning inel. PAS melding, maar dat maakt zoals net besproken niet dat er daarmee ‘een uitbreiding van de veestapel”
is gezien de beoogde situatie een flinke reductie is tov de huidige vergunning aan de Veldweg.
We zouden kunnen laten doorrekenen welk gedeelte van de PAS melding er nu al obv de getallen uit 2022 wordt benut,
maar ik weet niet of dat van toegevoegde waarde is/wie we daarmee dienen en wat voor status die berekening dan zou

moeten hebben?

Ook ter info bijgevoegd de toelichting die in het kader van verzoek om legalisatie van de PAS melding is aangeleverd door

(de adviseur van [§R¥ Hieruit blijken de stappen die reeds zijn gezet voor invulling van de PAS melding.
Ik weet niet of de persvraag over de gebruikte ruimte onder de PAS melding inmiddels is beantwoord, maar het antwoord

vanpe size aA er tot op heden ‘geen gebruik wordt gemaakt van het project zoals beoogd’ lijkt me wat kort door

de bocht. De nieuwe stal is inderdaad nog niet gebouwd, maar in de ‘oude’ stal worden blijkbaar al wel zodanig veel

dieren gehouden dat er ruimte boven de referentiesituatie wordt benut (in ieder geval in 2022).
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Aan: DOORNSPIUK <DOORNSPIJK @gelderland.nl>

CC: ESE celderland.ni>

Onderwerp: FW: Gecombineerde opgave

Geachte [ERE
Bijgaand de Gecombineerde Opgaves 2023 van i de dieren worden momenteel nog door

ehouden.

houdt op dit moment geen dieren.

Bij verplaatsing zullen de dieren ook biologisch gehouden gaan worden.

In 2022 is overgeschakeld naar deze hebben een veel lagere stikstofexcretie dan melkvee.

Met vriendelijke groet,

With kind regards,

Mit Freundlichen Grussen,
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